

ØSTRE ØSTFOLD KRETS

av Norges Speiderforbund

Postadresse: Postboks 228,1891 Rakkestad Telefon: 93 24 98 90 Bankgiro:1090.24.66970

Referat fra Kretstinget 2015

1. KONSTITUERING v/ Kretsleder

1.1 Valg av to møteledere

Andreas Harjo Kjellmann, Spydeberg

Marius Haugen, Borg

1.2 Valg av to møteprotokollreferenter

Lene Jensen, Marker

Hege Cecilie Nicolaysen, Spydeberg

1.3 Valg av to delegater til å underskrive møteprotokollen

Øystein Bøhler, Askim

Svenn-Arne Svenningsen , Askim

1.4 Valg av tellekorps

Magnus, Tomter

Susanne, Tomter

Erlend, Borg

2. GODKJENNING AV v/ Møteledere

2.1 Innkalling ble godkjent

2.2 Saksliste ble godkjent

2.3 Forretningsorden: ingen kommentarer

2.4 Delegater ble ropt opp.

Delegat nr 25 fra Askim ble byttet ut med Svenn-Arne Svenningsen

3. KRETSENS ÅRSRAPPORT FOR PERIODEN 01.01.2014 – 31.12.2014

ble lest opp av kretsens nestleder, Marie Brødholdt.

Antall medlemmer i kretsen har gått svakt nedover de siste årene.

Delegat 42 ba om en utdyping av bruddet i samarbeidsplanene med Fredrikstad krets.

Kretsleder forklarte at Fredrikstad krets har gitt beskjed om at de ikke ønsker å samarbeide med ØØK ang småspeiderleir.

Vi fortsetter å forsøke å samarbeide med Fredrikstad om andre ting.

Delegat nr 42 ba om en forklaring på at ØØK fortsatte samarbeidet om regional kretshelg etter at kretstinget 2014 vedtok at vi ikke skulle gjøre det.

Delegat 55 minnet på at også gruppeledermøtet på våren var enige om at vi ikke skulle videreføre dette samarbeidet.

Kretsleder forklarte at det ble gjort en vurdering på at regional kurshelg var den eneste muligheten for kretsens ledere til å få kursing dette året.

Delegat 16 foreslo at det blir utarbeidet en rutine på hvordan endringer som skjer mellom to kretsting blir behandlet.
Delegat 3 gjorde kretstinget oppmerksomme på at det var mange av kretsens rovere som deltok på regional kurshelg.

Årsrapporten ble godkjent.

v/ Kretsstyret

4. REGNSKAP FOR PERIODEN 01.01.2014 – 31.12.2014

Regnskapet ble lagt fram av kretsleder.
Delegat 16: regning fra sosial ledersamling

Regnskapet ble godkjent.

v/ Kretsstyret

5. FORSLAG TIL TERMINLISTE FOR PERIODEN 01.01.14 – 31.12.14

ble lagt fram av kretsstyremedlem Bjørnar Kjellmann.
Delegat 12, speiderombudet, ba om at kretskonkurransen for tropp ble flyttet fram en uke til helgen 17. – 19. april.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

v/ Kretsstyret

6. INNKOMMENDE SAKER

6.1 Stønad for ledere som reiser på Jamboree

Spydeberg speidergruppe, ved delegat 12, la fram saken, og presiserte at de opprettholder sitt forslag selv om kretsstyret har en annen innstilling.
Delegat 15 spurte om hvor mange ledere dreier det seg om?
Det er en leder fra kretsen som skal være troppsleder ved jamboreen.
Kretsstyret presiserte at de foreslår å støtte troppsledere med tre ganger det beløpet speiderne får i støtte, altså 6000 kroner.
Det ble enstemmig vedtatt at vi skal støtte troppslederne med mer.
20 stemte for kretsens innstilling.
16 stemte for Spydeberg sitt forslag.

6.2 Evaluering av kretsting over to dager

Det ble påpekt at kretsen hadde innstilt til noe som ikke lå i forslaget.
Kretsen endret sin innstilling til at "de støtter forslaget".
Delegat 14 (en troppspeider) tok til ordet for at kretsting over to dager er både hyggelig og lærerikt.
Det ble enstemmig vedtatt at ordningen skal evalueres.

6.3 Rullerende ombud 3stk/2stk

Delegat 12 påpekte at det allerede er vanskelig å få folk til å fylle vervene i kretsen. Hun kom med et nytt forslag: Når et ombud blir valgt på kretstinget, blir tiden fra kretstinget og fram til sommeren opplæringsstid. Det avtroppende ombudet lærer opp det nye i perioden fra februar til juni.

Kretstinget stemte over tre forslag: kretsstyrets to forslag og delegat 12 sitt nye forslag. Delegat 12 sitt forslag ble enstemmig vedtatt.

6.4 Camp vinter for rovere

Delegat 42, 17, 44, 55, 1, 22, 9, 10, 1, 52, 16, 42, 3 tok ordet.

Synspunktene som kom fram dreide seg om at dette bør overlates til roverombudet å ta stilling til. Det ble også påpekt at det er satt av midler til roverombudet i budsjettet.

Det vi stemmer over er:

- 1: Skal vi legge inn Camp vinter som et fast arrangement for roverne?
- 2: Camp vinter skal ikke være et fast arrangement på kretsens terminliste.
- 3: Kretsstyret skal i samarbeid med roverombudet forsøke å få til et roverarrangement, for eksempel Camp Vinter.

Forslag 3 ble enstemmig vedtatt.

6.5 Rullerende liste for tekniske arrangør KK tropp

Delegat 12, 42, 16, 3, 9, 17, 16 tok ordet.

Synspunkter som kom fram under diskusjonen:

- støtter kretsens forslag om rullerende liste
- de små gruppene som samarbeider skal ikke måtte ta to arrangementer.
- hva gjør vi med som ikke setter seg på lista?
- grupper med mer enn 50 medlemmer burde ta ansvar alene.
- Vi kan ta utgangspunkt i de gruppene som har deltatt på kretskonkurransen de siste årene.
- En stor gruppe kan arrangere sammen med en eller to små.

Delegat 16: Omformulering av forslaget:

Kretstinget gir kretsstyret i oppdrag å lage retningslinjer, kalender/rulleringsliste osv i 2015. Forslaget eller utkast til forslag skal presenteres for kretsen på et felles arrangement, f.eks. KK-tropp, hvor gruppene har mulighet for å komme med innspill. Det endelige forslaget skal fremmes på neste kretsting.

Det ble stemt over

- 1: kretsens forslag om å ha en rulleringsliste – ble enstemmig vedtatt
- 2: vi skal ikke ha en rulleringsliste – falt da bort
- 3: Delegat 16 sitt nye forslag - ble enstemmig vedtatt

6.6 Rullerende liste for tekniske arrangør Småspeiderleir

Enstemmig vedtatt: Kretstinget gir kretsstyret i oppdrag å lage retningslinjer, kalender/rulleringsliste osv i 2015. Forslaget eller utkast til forslag skal presenteres for kretsen på et felles arrangement, f.eks. KK-tropp, hvor gruppene har mulighet for å komme med innspill. Det endelige forslaget skal fremmes på neste kretsting.

6.7 Rullerende liste for tekniske arrangør Gruppeledermøtet

Delegat 55: dette er ikke en stor jobb, så det trenger vi ikke en liste på.

Delegat 16: arrangøren av neste store arrangement arrangerer gruppeledersamling i forkant.

Delegat : Det er en fordel å aktivisere også de små gruppene.

Det ble det stemt over: arrangøren av neste store arrangement arrangerer gruppeledersamling i forkant. – ble vedtatt med 14 stemmer mot 12.

6.8 Rullerende liste for tekniske arrangør Sosial ledersamling

Kretsstyret opprettholder forslaget om rullerende liste, men stryker forslaget om at de som samarbeider må ta to arrangementer.
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

6.9 Isbrytervest/ identifiseringsvest for styre og ombud

Delegat 17 støtter forslaget. Har sett dette i bruk flere steder, og mener at det fungerer veldig godt. Foreslår at vi setter en maxpris på vestene.

Delegat 3 støtter forslaget om maxpris.

Kretsleder: foreslår 1500 i maxpris. Styremedlemmene får en hver og ombudene får en hver = 9 – 10 vester

Forslaget det stemmes over er:

Isbrytervester til kretsstyremedlemmer og ombud til max 1500 kr pr stk.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

7. EVENTUELT

Sak 7.1: Delegat 12: Foreslår at kretsstyret i 2015 utreder mulighetene for å slå oss sammen med en annen krets. Vi er få, og det er stadig færre som ønsker å bidra i kretsarbeid.

Delegat 22: Det skal ikke være en eventuelpost på et kretsting.

Delegat 16: Hva vil vi oppnå med å slå sammen kretsen vår med en annen krets? Vil de små gruppene bli enda mer usynlige.

Delegat 3: det er et faktum at vi har problemer med å fylle vervene. Er vi der at vi må settes under administrasjon av forbundet?

Delegat 9: Ang eventuelpost, så ble sakslista godkjent på begynnelsen av møtet.

Delegat 42: Kretstinget burde kanskje flyttes til litt senere på våren.

Delegat 17: Å flytte tinget vil antakelig ikke løse noe ettersom erfaring viser at da begynner vi bare arbeidet senere.

Delegat 21: er det en ide å lønne en kretssekretær slik kretsen gjorde før? Denne sekretæren kan avlaste kretsstyret med f.eks å ferdigstille sakspapirer.

Delegat 16: Vi kan trenge en kretssekretær til mange ting, bl.a. å sende ut informasjon, referater, invitasjoner, statutter, osv... Dette kan hjelpe kretsen vår til å bli en enda mer demokratisk organisasjon.

Delegat 44: Store grupper som tar store oppgaver, f.eks. vervet kretsleder, kan oppleve at det går ut over speiderarbeidet i egen gruppe.

Delegat 14: Tror det kan bli morsomt å slå seg sammen med Fredrikstad.

Delegat 22: Forslaget om at kretsstyret utreder muligheten for å ansette en kretssekretær anbefales for dette har vi god erfaring med.

Dette med å utrede evt sammenslutning: Vi har dårlig erfaring med å samarbeide med Follo. De er så store og sterke at våre interesser erfaringsmessig kommer i andre rekke. Hva er hensiktsmessig for ØØK a 2015?

Delegat 21: Forbundet kan kanskje være med å støtte avlønning av en kretssekretær. Dette bør sjekkes ut.

Sak 7.2: Kretsleder delte ut tre æreskniver

- Lene Jensen
- Heidi Lunde
- Anette Tefre

Sak 7.3 Kristian Tefre informerte om sommerens kretsleir.

Det er fortsatt behov for å fylle noen verv. Interesserte melder til Kristian snarest!
kretsleir2015@gmail.com

8. BUDSJETT v/ Kretsstyret

8.1 Forslag til budsjett for perioden 01.01.15 – 31.12.15 ble lagt fram av kretsleder.

Disse delegatene hadde ordet: 12, 3, 17, 21, 6, 42, 16, 1, 22

Budsjettet ble enstemmig vedtatt med disse endringene:

- Speiderombudet får 15 000 kr til 13-16 arrangement
- Speiderombudet får 20 000 kr til NM i speiding
- 10 000 kroner som er satt av til speiderting (som det ikke er i 2015) flyttes til kretsleir og øremerkes underholdning
- Det settes av 32 000 kroner til jamboreestøtte til de 13 speiderne og den ene lederen som skal på jamboree.

Det ble foreslått at det settes av penger i utenlandsfondet hvert år slik at denne posten ikke tømmes. Kretsstyret finner statuttene som skal finnes et eller annet sted.

9. VALG FOR NESTE KRETSTINGPERIODE v/Valgkomiteen

9.1 Presentasjon av kandidatene

Kretsleder	Lise Tubbehaugen	Tomter Speidergruppe	På Valg
Visekretsleder	Marie Brødholt	Tomter Speidergruppe	Sitter 1 år til
Styremedlem	Bjørnar Kjellmann	Spydeberg Speidergruppe	Sitter 1 år til
Styremedlem	Wenche Syversen	Lande Speidergruppe	På Valg
Styremedlem	Thor Georg Stenberg	Marker speidergruppe	På Valg
Varamedlem 2	Anne Wesstad	Tomter speidergruppe	På valg
Varamedlem1	Andreas H Kjellmann	Spydeberg Speidergruppe	Sitter 1 år til
Lederombud	Øystein Bøhler	Askim Speidergruppe	Sitter 1 år til
Roverombud	Andreas H Kjellmann	Spydeberg Speidergruppe	På valg
(Har overtatt etter Even Kildebo)			
Speiderombudet	Hege Nicolaysen	Spydeberg Speidergruppe	Sitter 1 år til
Småspeiderombudet	Anette Tefre	Tomter Speidergruppe	Sitter 1 år til
Valg komiteen	Trond Sydskogen	Halden Speidergruppe	På valg
Valg komiteen	Geir Karlsen	Borg Speidergruppe	Sitter 1 år til
Revisor	Helge Rindal	Askim Speidergruppe	På valg

9.2 Valg ØSTRE ØSTFOLD KRETS

Kretsleder	Lise Tubbehaugen	Tomter speidergruppe	1 år
Styremedlem	Kristian Tefre	Tomter Speidergruppe	2 år
Skal ta over som visekretsleder om et år for å sikre kontinuitet.			
Styremedlem	Lill Emilie Hansen	Askim speidergruppe	2 år
Varamedlem 2	Michael Zetterlund	Askim speidergruppe	2 år
Roverombud	Geir O Larsen, mentor	Borg Speidergruppe	2 år
Valg komiteen	Kristian Tefre	Tomter Speidergruppe	2 år
Revisor	Helge Rindal	Askim Speidergruppe	1 år

Øystein Bøhler

Sign: _____

Svenn- Arne Svenningsen

Sign: _____